



AGIA MARINA - CHANIA,
 Zip: 730 14 CRETE - HELLAS
 Phone: +30 28210 60277 Fax: +30 28210 60572
www.perlabeach.gr





Tο ξενοδοχείο επιπλωμένων διαμερισμάτων Perla Beach, βρίσκεται 9 χμ. δυτικά της πόλης των Χανίων, πάνω στον παλαιό οδικό άξονα Χανίων - Κισσάμου, οδικώς ένα τέταρτο μακριά από το κέντρο της πόλης των Χανίων. Η μετακίνηση από και προς την πόλη των Χανίων γίνεται με τακτική υπεραστική συγκοινωνία. Η μονάδα ξεκίνησε να λειτουργεί το 1988. Μετά από αρκετές επεκτάσεις και ανακατασκευές έφτασε η μονάδα στην σημερινή της μορφή, αποτελούμενη από τρία κτήρια και με δυναμικότητα 19 δωματίων (14 στούντιο, 2 διαμερίσματα και 3 μεζονέτες). Έχουμε μεριμνήσει για την ευρυχωρία και τη μοντέρνα άνεση σε όλα τα δωμάτια μας, εξοπλιζοντάς τα με πολυκουζινάκι και τα απαραίτητα σκεύη, με τουαλέτα και ντους, με κλιματισμό (ψύξη-θέρμανση), τηλεόραση και τηλέφωνο καθώς επίσης και μεγάλα μπαλκόνια ή βεράντες. Η μονάδα διαθέτει parking και reception, πισίνα 120 τμ με ενσωματωμένο παιδικό τμήμα, σάουνα, όργανα γυμναστικής και πλυντήριο. Για τους πιο αθλητικούς πελάτες μας, υπάρχει ακριβός δίσκος αεροβόλου και το κοινωτικό γήπεδο του μπάσκετ και του τένις. Η γνωστή κοσμοπολιτική, οργανωμένη αμμώδη παράλια της Αγίας Μαρίνας βρίσκεται λίγα μέτρα από το ξενοδοχείο χωρίς να χρειάζεται η διέλευση δρόμου, με καθαρά και ασφαλή νερά, στην οποία μπορεί κανείς να απολαύσει το μπάνιο του, να κάνει θαλάσσιο σκι, ζέτι σκι, αλεξίπτωτο, ή να ευχαριστηθεί τον καφέ του ή το φαγητό του στα διάφορα εστιατόρια, beach-bars και καφετέριες που βρίσκονται εκεί. Σε απόσταση 50 μέτρων από το ξενοδοχείο υπάρχει Super Market, ενώ σε απόσταση 100 μέτρων βρίσκεται το χωριό της Αγίας Μαρίνας για να καλύψει τις αγοραστικές σας ανάγκες, τις τραπεζικές σας συναλλαγές, την ενίσχυση αυτοκινήτου και μοτοσυκλέτας, και να ομορφύνει την μεσημεριανή και τη βραδινή σας έξοδο για καφέ, ποτό, φαγητό και διασκέδαση.



The hotel Perla Beach is located nine kilometers west from the town of Chania directly on the main road of Kissamou, a quarter /s drive from the city centrum of Chania. Public transportation to and from Chania town frequents on a daily basis. The construction of "Perla Beach" was established in 1988. Since then we have remodeled and expanded our complex to bring it to the nowadays form of three buildings divided into 14 studios, 2 apartments and 3 maisonettes. All the units are spaciouly modified and comfortably equipped with a kitschnett with cookware, WC & shower, TV and telephone, balcony or veranda and are fully air conditioned (cooling & heating) to ensure a convenient



accommodation. The hotel provides parking and reception service, a 120 sq. meters swimming pool including a connecting child safe swimming area, sauna and a small gym, a washing machine is also available. Beside the hotel there is a public basket ball court and a tennis court. Only a few meters away from the complex, without having to cross a road, await our guests the Agia Marina sea and it's large and well organized sandy beach. The marvelous beach invites you to swim in it's crystal clear and safe waters, to enjoy water sports (water ski, jet ski, parasailing and more), or to have a snack, a drink or a coffee in one of it's many beach bars and taverns. In only 50m. distance from the hotel you can find a super market and in 100m. distance the town of Agia Marina, which can cover any shopping needs, bank deals, rents of cars or motorbikes, and embellish your wander with it's many cafes, bars, restaurants and night clubs.



Perla Beach Hotel befindet sich 9 k.m. westlich der Stadt Chania unterhalb der alten Verkehrsaxe Chania - Kissamou, nur 15 Autominuten vom Stadtzentrum entfernt. Es gibt regelmäßige Busverbindungen in die Stadt von Chania. Der Aufbau des heutigen Hotels begann 1985. Seitdem fand eine Reihe von Erweiterungen und Renovierungen, die zu der heutigen Form von Perla Beach geführt hat. Heute besteht das Hotel aus drei Gebäuden und insgesamt 14 Studios, 2 Wohnungen und 3 Maisonetten. Alle die Studios, Maisonetten und Wohnungen bieten reichlich Platz, verfügen über eine Kitschnette mit Kochgeschirr, private Toilette mit Dusche, Fernseher und Telefon, Klimaanlage (Kühlung und Heizung) und haben eine großzügige Balkone oder Veranda. Das Hotel verfügt über Parkplätze und Reception Service, ein 120q.m. großes Freibad mit einem für die Kinder eiverliebten Teil, eine Sauna und ein kleines Fitness Studio, eine Waschmaschine stellen wir unsere Gäste auch zur Verfügung. Neben dem Hotel liegt der Gemeindesportplatz für Basketball und Tennisball. Das Meer von Agia Marina

liegt nur 100 Meter von dem Hotel entfernt (kein Straßübergang erforderlich) und erwartet unsere Gäste mit klarem und ungefährlichem Wasser und mit einem gut organisierten Strand. An dem großen Strand hat man die Möglichkeit zu schwimmen, Wassersport zu treiben (Wasserski, Fallschirmspringen) oder einen Kaffee, einen Drink oder einen Imbiss in den zahlreichen Tavernen, Beach - Bars und Cafes' zu genießen. In 50m. Entfernung von dem Hotel befindet sich ein Supermarkt und in 100m. Entfernung und in 100m. Entfernung kann das Dorf von Agia Marina mit seinen Supermärkte, Autorvermietungen, Banken, Bars, Kneipen, Restaurants, Tavernen und Clubs jeden Wunsch unserer Gäste erfüllen.

